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INTERPELACJA 

 

dot. zwiększenia częstotliwości kierowania tramwajów 

niskopodłogowych na przystanki przy pętli tramwajowej „Salwator”. 

 

 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta 

Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie!  

 

           Zwracam się z uprzejmą prośbą o zwiększenie częstotliwości 

kierowania tramwajów niskopodłogowych na przystanki zlokalizowane przy 

pętli tramwajowej „Salwator”.   

Z prośbą o interwencję zgłosiły się do mnie osoby  

z niepełnosprawnościami i osoby starsze mieszkające w dzielnicy 

Zwierzyniec. Dla tych osób wsiadanie do tramwajów wysokopodłogowych 

jest ogromnym wyzwaniem. Niektóre z nich czują się wykluczone z 

możliwości przemieszczania się komunikacją miejską, ponieważ bez 

pomocy osób trzecich nie mają szans samodzielnie wsiąść do tramwaju 

innego niż niskopodłogowy.  

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 


